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Aika: 20.01.2015 09:00 

Paikka: Kemistikillan kiltahuone 

Läsnä: Reetta Hassinen, puheenjohtaja 
Riikka Virtanen, tiedottaja-sihteeri 
Hilja Korhonen, emäntä 
Riku Montonen, rahastonhoitaja 
Jasmina Aouni, yrityssuhdevastaava  
Marco Meier, ulkovastaava 

 
Poissa: Iiris Hakaste, isäntä, vpj 

Emilia Ronkainen, KV- ja maisterivastaava 
Tiia-Mari Rantakylä, opintovastaava 

 
Muut: Olli Leinonen (saapui 9:00, lähti 9:44, saapui uudelleen 9.53) 
 Elina Honkanen (saapui klo 9:43, lähti 09:52) 
 Marttina Ikonen (saapui 9:51, lähti 09:55) 
 

1. Kokouksen avaus 

Kemistikillan puheenjohtaja Reetta Hassinen avasi kokouksen kello 09:00. 

 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin esityslista työjärjestykseksi. 

 

4. Vanhojen pöytäkirjojen hyväksyminen 

Hyväksyttiin pöytäkirja 1/2015. 

 

5. Kuulumiskierros 

Vaihdettiin raatilaisten kanssa kuulumisia. 
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6. Toimintasuunnitelma vuodelle 2015 

 Puheenjohtaja kertoi toimintasuunnitelman eli ToSun tarkoituksesta. 

 Toimikuntien puheenjohtajat huolehtivat, että toimintasuunnitelma on kirjoitettu oman 
toimikunnan osalta perjantaihin mennessä. ToSu laitetaan sähköpostilistalle tarkistettavaksi. Se 
esitellään vuosikokouksessa. 

 

7. Talousarvio vuodelle 2015 

 Rahastonhoitaja esitteli lyhyesti talousarvion vuodelle 2015 

 Päätettiin Tisleen tilausmäärän laskemisesta Kondensatio-numeron jälkeen 75:stä 50:een. 

 

8. Helsingin Sanomien tilaus 

 Lehti on ennen tilattu killan nimissä, mutta opiskelija-alennus päättyy kuuden vuoden tilauksen 
jälkeen. Vanha tilaus on siten peruttava 9.2 mennessä. Riku hoitaa perumisen. 

 Siirrytään yksityishenkilön tilaukseen. Sovittiin että Marco hoitaa tilauksen osoitteeseen Kemistintie 
1, 02151 Espoo. 

 

9. Posti 

 Saapuneet postit: 
 KIK – Cuba Night 100 
 eQ-varainhoito -salkkuraportti 

 

10. Raha-asiat 

XXXX 

11. Ulkoasiaintoimikunta 

 Jasmina kertoi ”Oikeanlaista kemiaa” -tapahtumasta: 
 PT oli ottanut yhteyttä Jasminaan. Tapahtuma järjestetään PT:n kanssa yhteistyössä. 
 Borealiksen Mikko Peura ja Nesteen Olli Pyylampi ovat alustavasti tulossa yritysedustajiksi. 
 Tapahtuma järjestetään 3.2, mahdollisesti Design Factorylla. 
 Jasmina tekee yhteistyössä PT:n ulkovastaavan kanssa tapahtumasta Facebook-

tapahtuman ja tiedotuksen viikkotiedotteeseen. 

 SSAB:n Sisäristeilystä ei ole kuulunut mitään.  

 Marco ja Reetta kertoivat HYK-kokouksen annista. 
 Kemistikillalla on 18.–19.3 ChemBio -messuilla vastuu jatkojen järjestämisestä. Pohdittiin 

mikä baari valitaan jatkopaikaksi. Pohdittiin esiintyjän järjestämistä paikalle. 
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 Sovittiin, että HYK:n syksyllä järjestämien SKS-sitsien sijaan järjestetään jokin muu 
tapahtuma. 

 HYK:läiset haluaisivat järjestää keväällä (huhti-toukokuussa) alustus-illan yhteistyössä 
Kemistikillan kanssa. 

 

12. Sisäasiaintoimikunta 

 Hilja muistutti SKS-sitseistä ja pyysi raatilaisilta työvoimaa sitsien järjestämiseen. 

 Pekka Joensuun tuleminen SKS-sitseille on varmistunut. 

 Suunnitteilla on hallituksen virkistysilta, jossa maistellaan Kondensation tarjoilujen reseptejä.  

 

13. Opintotoimikunta 

 Opintotoimikunnalla ei ole käsiteltäviä asioita. 
 

14. Tiedotustoimikunta 

 Keskusteltiin uusien jäsenten lisäämisestä CHEM-international -sähköpostilistalle. Riikka hoitaa 
asiaa edelleen Emilian kanssa. 

 Sihteeri muistutti, että raadin kuvaus on 26.1 klo 17–18 Bond-henkisellä 
businesspukeutumisteemalla mahdollisesti Dipolissa. 

 Sihteeri kertoi, että saimme kolme ylimääräistä paikkaa Kemiat kohtaa -tapahtumaan. 
Tapahtumaan lähtee yhteensä viisi henkilöä. 

 

15. Muut esille tulevat asiat 

 Mietittiin uutta säilytyspaikkaa kiltahuoneen Aku Ankoille. Riku tiedusteli lehtien 
myymistä/lahjoittamista. Saamme ainakin osan lehdistä lahjoitettua hyväntekeväisyyteen. 

 Ansiomerkkitoimikunnan puheenjohtaja Elina Honkanen kävi esittelemässä 
Ansiomerkkitoimikunnan ehdotuksen ansiomerkkien ja kunniamainintojen saajista. Kemistikillan 
hallitus hyväksyi liitteen 1 mukaisen ehdotuksen. 
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16. Kokouksen päättäminen 

Kemistikillan puheenjohtaja Reetta Hassinen päätti kokouksen kello 10:05. 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

 

Reetta Hassinen  Riikka Virtanen 
puheenjohtaja  tiedottaja-sihteeri 
 

 

 


